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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kívánja-e a kormány más országokhoz hasonlóan 
ingyenessé tenni a koronavírus specifikus teszteket (PCR)" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Augusztus végére 100 fő fölé emelkedett a naponta beazonosított új koronavírus-fertőzöttek száma, 
ami aztán szeptember 2-től napi több száz új fertőzöttre emelkedett. Ez a tendencia túlzás nélkül azt
mutatja, hogy veszélyhelyzet van. Bíztató, hogy előbb az operatív törzs, majd a kormányzati 
szereplők is lassan belátták a maszkviselés jelentőségét. Most már büntetnek is annak hiánya miatt, 
miután hónapokig arról győzködték a magyar lakosságot, hogy azt csak a beteg embernek kell 
viselnie. Hogy ki a beteg, arról pedig pár tízezer forintért bárki meggyőződhet. A magyar emberek 
egészsége érdekében most mégis azt kérem a T. Miniszter Úrtól, hogy határozottan járjon közbe 
Orbán Viktor miniszterelnök úrnál a kormányzati propagandagyár kistafírozása és a munkahelyeket 
nem teremtő, értelmetlen, túlárazott beruházások soron kívüli leállítása ügyében, elismerve, hogy 
honfitársaink az élethez, a testi épséghez, és az egészséghez való elidegeníthetetlen jogának ebben a
történelmi időkben elsőbbséget kell élveznie.

Az elmúlt hónapokban tudomásom szerint minden ellenzéki képviselő észrevételét és javaslatát 
leplezetlen arroganciával és hatalmi gőggel, a párbeszédre nyitottság teljes hiányával söpörtek félre.
Majd – pl. az említett maszkviselés kapcsán – hónapokkal később 180 fokot fordulva, de még 
mindig arról a bizonyos magas lóról próbálnak kioktatni mindenkit.

Jó a fordulat iránya a maszkviseléssel és a tesztekkel kapcsolatosan, de utóbbi kapcsán messze nem 
elegendő. Ezért javaslom, hogy a koronavírus okozta veszélyhelyzet elhárítása érdekében tegyék 
lehetővé a tesztek ingyenes hozzáférését, mert ennek hiányában egyrészt már rövid távon is 
nagyobb költségekkel számolhat a kormányzat, másrészt – és ez még az előbbinél is fontosabb – a 
döntések előkészítésekor, továbbá meghozatalakor az emberi élet és az egészség védelmének 



elsőbbséget kell élveznie.

Kívánja-e a kormány más országokhoz hasonlóan ingyenessé tenni a koronavírus specifikus 
teszteket? 

Budapest, 2020. szeptember 19.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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